
From: ze | EEN @hellendoorn.nl>
Sent: 02/11/2023 15:22:31

To: "Jorrit Eijbersen" EEEN@rellendoon.nl>
Cc: Ba | EEN @nellendoormn.nl>
Subject: Aangepaste teksten Raadsmededeling en Persbericht voortgang asielopvang

Dag Jorrit,
Graag jouw akkoord op verzending van bijgaande communicatie-uitingen.5 en ik hebben de gevraagde aanpassingen doorgevoerd: de nieuwe tekst is geel gemarkeerd.
RM

Was:

Daarom is de bedoeling om een volgende stap pas te zetten nadat een nieuw college is geïnstalleerd.
Wordt:

Daarom is de bedoeling om een volgende stap pas te zetten zodra er weer sprake is van een bestuurlijk stabiele situatie.
PB

Was:

Het is de bedoeling dat pas een volgende stap wordt gezet zodra er meer duidelijk is over een nieuw college van burgemeester
en wethouders.
Wordt:

Voorstel is om beide maandagochtend 6 november te verspreiden.
Alvast dank voor je reactie.
Groeten

‚212612
Projectleider Opvang en huisvesting nieuwkomers

Telefoonnummer: EEEN
Aanwezig op: maandag, dinsdag en donderdag

Bereikbaar op: woensdag en vrijdagochtend

Gemeente Hellendoorn, Willem-Alexanderstraat 7, 7442 MA Nijverdal
www.hellendoorn.nl

Volg ons ook via Facebook, Instagram, LinkedIn en Twitter



Raadsmededeling
Hell

Aan Gemeenteraad

Van College van burgemeester en wethouders

Portefeuillehouder Jorrit Eijbersen

Datum 6 november 2023

Team Team Sociaal domein

Opsteller Dee |
Zaak 2023-022454

Onderwerp Voortgangsbericht asielopvang

Samenvatting

Het college van burgemeester en wethouders verwacht begin volgend jaar meer
duidelijkheid te kunnen geven over een geschikte locatie voor een asielzoekerscentrum
(azc). De verkenning naar een locatie is nog niet afgerond.

Inhoud

In mei heeft uw gemeenteraad een besluit genomen over de randvoorwaarden voor
het vestigen van een asielzoekerscentrum binnen de gemeente Hellendoorn. Op basis

hiervan is het college op zoek gegaan naar een geschikte locatie.

De verwachting was dat het college na de zomer een locatie aan zou kunnen wijzen.

Zover is het nog niet. Er is vooruitgang geboekt in de verkenning, maar er zijn ook nog
stappen te zetten om zorgvuldig tot een keuze te komen.

Voor het nemen van een besluit over een locatie zijn een gedegen voorbereiding en
een zorgvuldige afweging van belang.

Burgemeester Eijbersen hecht er waarde aan om bij een belangrijk onderwerp als de
vestiging van een azc stapsgewijs tot een zorgvuldig besluit te komen. Een stabiel
bestuur is hierbij essentieel. Daarom is de bedoeling om een volgende stap pas te
zetten zodra er weer sprake is van een bestuurlijk stabiele situatie.

De komende periode zal benut worden om de locatieverkenning inhoudelijk af te
ronden. Gelijktijdig wordt gewerkt aan het weer bereiken van een bestuurlijk stabiele
situatie.

Dit betekent dat, naar verwachting, begin volgend jaar meer duidelijkheid gegeven kan
worden over een geschikte locatie voor een asielzoekerscentrum.

Uw raad heeft hier de kaders al voor gesteld. Zo is bepaald dat de grootte van de

opvanglocatie in verhouding moet zijn met de omgeving en dat er maximaal 200
asielzoekers gehuisvest kunnen worden. Ook moet een goede verbinding mogelijk zijn

met voorzieningen.

Om er voor te zorgen dat inwoners goed geïnformeerd blijven over de ontwikkelingen
rond asielopvang, zal het college bijgaand persbericht vandaag uit doen gaan.
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Begin 2024 meer duidelijkheid over asielzoekerscentrum
Verkenning naar geschikte locatie nog niet afgerond

De gemeente Hellendoorn verwacht begin volgend jaar meer duidelijkheid te
kunnen geven over een geschikte locatie voor een asielzoekerscentrum (azc). De IT]
verkenning naar een locatie is nog niet afgerond.

Hoewel veel voorbereidend werk is verzet, zijn er nog stappen te zetten om tot een

zorgvuldige afweging te komen. Die afweging wil burgemeester Jorrit Eijbersen
maken met een stabiel bestuur.

De komende tijd wordt in de gemeente Hellendoorn gezocht naar een oplossing
voor de impasse die ontstaan is in de lokale politiek. Burgemeester Eijbersen heeft

oud-Eerste EENS EE gevraagd op te treden als bemiddelaar.

Zorgvuldig
„Besluitvorming over belangrijke onderwerpen zoals een azc, moet zorgvuldig

gebeuren”, zegt Eijbersen. Volgens hem is een stabiel bestuur hierbij essentieel. Het
is de bedoeling dat pas een volgende stap wordt gezet zodra er weer sprake is van U)
een bestuurlijk stabiele situatie.

De verwachting is dat de verkenning naar een geschikte locatie begin volgend jaar is

afgerond. Waarschijnlijk is dan ook meer duidelijk over de bestuurlijke situatie van
de gemeente.

Eerder is al besloten door de gemeenteraad van Hellendoorn dat de grootte van de

opvanglocatie in verhouding moet zijn met de omgeving en dat er maximaal 200
personen gehuisvest kunnen worden. Ook moet een goede verbinding mogelijk zijn
met voorzieningen.

Afspraken
Na het nemen van voorlopig besluit over een locatie, volgt een belangrijke stap:

afstemming met omwonenden en andere belanghebbenden. Zij kunnen in
gesprekken aangeven wat zij belangrijk vinden voor een goede inbedding van het

azc. Op basis daarvan worden afspraken gemaakt met opvangorganisatie Centraal
Orgaan opvang asielzoekers (COA).

__ __ __ __ ee me mn
Noot voor de redactie:

Voor meer informatie kunt u via het centrale telefoonnummer van de gemeente

vragen naar een adviseur van team Communicatie. Telefoonnummer: EES
EE E-mail: EEEN @hellendoormn.nl!.
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